
Velkommen til 

Bredballe Strand Lokalråd (BSB) 

Temaaften & Generalforsamling



Status for Fjernvarmeprojektet ved Trefor /Kennet Andersen, samt Temaaften 

vedrørende Bredballestrand Lokalråds fremtidige interesseopgaver. Herefter 

ordinær Generalforsamling for Bredballe Strand Lokalråd.

Fra 19.30 – 19.55 Status for Fjernvarmeprojektet ved Trefor/Kennet 

Andersen.

Fra 20.00 – 20.30 Temaaften vedrørende Bredballe Strand Lokalråds 

fremtidige interesseopgaver.

Moderator – Nils Leseberg

Agenda for aftenen:



Status for Fjernvarmeprojektet 
ved Trefor /Kennet Andersen



Bredballe Strand
Lokalråd (BSB) 
Spørgeskema 



Hvorfor dette spørgeskema? 

 Aktiv feedback fra Bredballe Strand beboerne er næsten ikke eksisterende

 Bestyrelsen vil fokuser på de områder som føles mest relevant for samarbejde 

mellem Vejle kommune Byråd, afdelinger og Bredballe Strand beboerne 

 Resultater og medførende diskussion bliver grundlag for BSB 

bestyrelsesarbejde i år 2024 / 2025 

 Ud af 459 medlemmer fik vi 34 svar, dog kun 25 til deadline 5. April 2024

 Den statistiske relevans er meget begrænset med 5% (7%) af svar af alle BSB 

medlemmer  

 Resultater bliver lagt ud på BSB websiden efter Generalforsamling 

 Weblink er: https://bsbforening.dk/default.aspx

https://bsbforening.dk/default.aspx


Kender du til de aktiviteter eller emner som bliver behandlet 

eller gennemført i Bredballe Strand Lokalråds bestyrelse?



Hvorledes prioriterer du vigtigheden for nedenstående 

arbejds- og aktiviteter for Bredballe Strands Lokalråd (du har 

flere valgmuligheder)?



Hvilken af de aktiviteter vil du måske understøtte med dit 

bidrag / frivillig indsats?



Hvilken rolle skal BSL bestyrelsen, ifølge dig, tage sig af i de 

kommende 2 år for at være mest nyttig til Bredballe Strand 

Beboerne?

13 svar ud af 25 deltager

1. Samarbejdskoordinator for skabelsen af et sted for de unge mennesker i 

Bredballe

2. Strandsti og fortove og trafik på Strandvejen, især gående og cyklende. 

(Svært at gå på de skæve fortove vi har herude)

3. Farten på Strandvejen - folk kører stærkt og hensynsløst

4. Trafik sikkerhed

5. Trafiksikkerhed/affaldsopsamling

6. Byport og nedsat hastighed på Strandvejen

7. Synlighed. Hvem er BSL???

8. Trafiksikkerhed for skolebørn og bedre afvikling af trafikken

9. Være kommunes og Bredballe Strand beboernes fælles ekstra 

kommunikationsplatform for at adresser de vigtigste emner (for Bredballe 

Strand) x 2 

10.Fjernvarme x 2 

11.Trafiksikkerhed. Strandvejen er farlig på cykel



Konklusion og anbefalinger 

 Lidt mere end halv delen af respondenter kender ikke til BSB aktiviteter, som 
kan betyde at BSB bestyrelses arbejde  er ikke på beboernes radar, 
kommunikation eller kommunikationskanaler er alt for lidt brugt eller 
aktiviteter er ikke relevant eller vigtig nok for beboerne 

 Ud af de svar stå trafiksikkerheden og strandstien / andre stier frem som de 
to emner som bliver prioriteret højest. 

 Interesse eller villighed til at understøtte BSB bestyrelses arbejde frivilligt 
bliver nævnt af 12 ud af 19 som er næsten 2/3 del af de svar vi fik. 

 Anbefaling er at frivillige bliver opfordret og inviteret på Generalforsamling i 
dag og via BSB’s Facebook og hjemmeside når BSB bestyrelsen ligger de 
prioriteret emner frem til uddeling og med et kort beskrivelse af emne og 
målet.  

 Frivillig arbejde har altid fået meget ros og understøttelse fra BSB bestyrelsen 
og Vejle kommune – det er det som giver samfundet og sammenarbejde styrke 
og retning! 



Tak for deltagelsen 



Generalforsamling for Bredballe Strand Lokalråd 

torsdag den 11. april 2024 kl. 19.30



Fra 20.30 – 21.30 Ordinær Generalforsamling

1. Valg af dirigent

2. Valg af referent

3. Bestyrelsens beretning v/Nils Leseberg

- Bysyn med kommunen v/Annette Hjordt-Nielsen 

- Trafiksikkerhed ved Kirkebakkeskolen v/Nadine

1. Fremlæggelse af regnskab v/Lene Sejersen samt godkendelse af 

regnskab

2. Dialog med samtlige fremmødte vedrørende temamøder og 

interesseområder for Bredballe Strand Lokalråd 2024/2025

3. Valg af 3-5 bestyrelsesmedlemmer, kassere, revisor og suppleanter 

samt formand

4. Indkomne forslag. Forslag skal være bestyrelsen i hænde senest den 

2. april

5. Eventuelt



Figur 1 Er nødt til at køre ud på cykelstien før man 

kan se om der kommer bilister - dårligt udsyn
Figur 2 Er nødt til at køre ud på cykelstien før man 

kan se om der kommer bilister - dårligt udsyn

BYSYN BREDBALLE STRAND TORSDAG 29 FEBRUAR 2024.

Fra Vejle Kommune deltog: Lars Kastberg, Mads, Kajan og Anne Dorte Elkjær Tiedt, teamkoordinator parkdrift aelti@vejle.dk

Figur 3 "Hjemmeopsat" spejl Figur 4 Udkørsel modsat det opsatte spejl



Figur 5  Er nødt til at køre ud på cykelstien før 

man kan orientere sig

Figur 6 Endnu et eksempel på dårligt udsyn

Figur 7 Er nødt til at køre ud på cykelstien før 

man kan se om der kommer bilister eller 

cyklister. Der er INTET udsyn. Det her er stedet 

hvor jeg bor, og jeg har flere gange været tæt 

på at ramme en cyklist der kommer med meget 

høj fart på denne strækning.

Figur 8 Endnu et eksempel af dårligt udsyn.

Figur 9 Det er svært at gå på fortovet når 

hækken fylder så meget

Vejle kommune: Behandles iht udhængende 

beplantning over vejmatrikel

”Giv hækken den helt rigtige klipning - Vejle 

Kommune”



Figur 10 Er det en cykelsti?

Vejle Kommune: Nej ikke nødvendigvis, men der kommer 

krydsende cyklister, der skal viges for. 

Figur 11 Busstoppested! Skal vist vide at det er der, og ville ikke 

bryde mig om at mine børn skulle stå og vente på bussen her! 

Mangler en bedre markering og et reelt "ventested"

Vejle Kommune: Det står på listen over stoppesteder, der 
trænger til opgradering

Figur 12 og 13 Rigtig fin cykel- og gangsti som vi gerne vil have etableret langs hele strandvejen

Figur 13 

Kunne det være muligt at reetablere 

Strandvejen som på dette billede. 

Bruge farve på cykel og gangstier.

Vi laver ikke asfalt med rød eller andet farvet 

asfalt, da der er forbundet øget driftsudgifter. 

Vi genmarkere alle striber, hajtænder, 

cykelsymboler m.v. når fjernvarmen 

færdigmelder deres aktivitet i området. Kajan

Variyeswaran

Med hensyn til asfalten så skal fjernvarmen 

færdigmelde området og Vejle Spildevand skal 

ligeledes være færdig. Vejle Kommune kigger 

på strækningen om 1-2 år sammenholdt med 

beregningsmodellen ift. fulddækkende slidlag. 

Kajan Variyeswaran



Trafiksikkerhed ved 
Kirkebakkeskolen v/Nadine



1. Hjertezoneprojekt:



1.Fysiske tiltag uafhængig af hjertezone:

A: Fortov i den nordlige side ved Kirken

B: Tydeligere cykelforhold ved ophør af delt sti

C: Spærrelinje ved skole for at undgå u-vending

1.Cykelbane ved kirken

2.Fortov ned til hallen



Fremlæggelse af regnskab 
v/Lene Sejersen samt 

godkendelse af regnskab





Dialog med samtlige fremmødte 

vedrørende temamøder og 

interesseområder for Bredballe 

Strand Lokalråd 2024/2025



Valg af 3-5 

bestyrelsesmedlemmer,

kassere, revisor og suppleanter

samt formand



Indkomne forslag og  Eventuelt
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